
Zoals gisteravond tijdens de vergadering aangegeven, hier de vragen van de VVD-fractie 
aangaande de bestuursrapportage. Ik verzoek u de vragen op de juiste wijze naar de 
organisatie en het College te zenden. 
 
Programma 1: 

 Wij missen de duiding van de voortgang met betrekking  tot het vervullen van 
vacatures en het versterken van de organisatie. Wij vernemen deze graag alsnog . 

 Het is onduidelijk waar we staan met betrekking tot het verhogen van de 
klanttevredenheid. Waar staan we nu? 

Programma 3: 

 Covid-19 heeft het verkeersbeeld drastisch doen wijzigen. Wordt er met betrekking 
tot het oplossen van files en sluipverkeer over dit effect op langere termijn ook 
nagedacht? Deze effecten zouden mogelijkerwijs voor een deel blijvend kunnen zijn. 

 Er wordt nu al lang gesproken over de fietsknelpunten. Waarom vertraagd dit 
(opnieuw)? 

Programma 4: 

 Bedrijfsterreinenbeleid wordt vooruit geschoven. Dat is onwenselijk. Wij zien graag 
dat dit toch versneld wordt uitgevoerd. Dit mede in het licht van Hondsgemet (Z+N). 
Kan dit versneld worden? 

 Standplaatsenbeleid i.c.m. detailhandelsbeleid is juist nu in deze corona-tijd 
belangrijk. Kan hier voorrang aan gegeven worden? 

Programma 8: 

 De VVD benadrukt nogmaals dat energieneutraliteit, met het aantreden van de 
nieuwe coalitie, niet in 2030, maar in 2050 als doel gesteld is. 

Namens de VVD-fractie, 
Frank Broedelet 


